
Referat af skolebestyrelsesmøde 
Mandag d. 13. januar 2020 kl. 18.30-21.00. 

Familieklassen 

 

 

Mødedeltagere:  

 

Forældrerepræsentanter: Heidi Buch, Karen Ethelberg Ejerskov, Mette Mikkelmann, Tanja Grube Madsen, Kristian Rasmus Skov og Mustafa Diken 

 

Suppleanter: Tamara Sandgaard 

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TH) 

 

Medarbejdere: Nina Elmelund Nielsen (NIN), Mette S. Gertz (MS) 

 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter: Caroline Reinholdt Baasch og Rikke Haurum Wivegård, Alberte Wieland Borgermann 

 

Afbud: Jena Nielsen og Tamara Sandgaard 

 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: Tirsdag d. 25/2 kl. 17.00-20.00 

   

 

 



 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces   

kl. 18.30-18.35 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat 

 

 

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i 

december. 

 

Referatet blev rundsendt og underskrevet. 

 

Ønske om at referatet fra såvel skolebestyrelsen 

som elevråd kommer på AULA. 

 

  

kl. 18.35-18.50 Pkt. 2.  

Nyt fra elevrådet  

Orientering og drøftelse   

 

 

 

Intet nyt fra elevrådet, da der ikke har været 

afholdt elevrådsmøde siden sidste 

skolebestyrelsesmøde. 

 

Opfordring til at elevrådsmøderne fremadrettet 

lægges før skolebestyrelsesmødet.  

 

 

  

kl. 18.50-19.10 

 

Pkt. 3. 

Udarbejdelse af princip 

Drøftelse og beslutning Princip for anvendelse af elektroniske enheder 

såsom mobiltelefoner…… 

 

SFO´en har lavet prøvehandling ift. computerfri 

morgenSFO. Det er gået rigtig godt. I stedet for 

computerne har der været kreative værkstedet og 

fri leg.  

 

Pædagogerne opfordrer skolebestyrelsen til at 

kigge forbi SFOén om morgenen, så de kan få en 

fornemmelse af, hvordan morgenSFO´en forløber.  

 

  



Princippet blev rettet til og blev efterfølgende 

godkendt.  

 

Kl. 19.10-19.35 

 

Pkt. 4. Drøftelse Princip for lektier på Tved Skole.  

Skolebestyrelsen har fuld tillid til at klassens 

lærere kun giver de lektier for, som det enkelte 

barn har brug for. Lektier skal anses som 

hjemmetræning. Dvs. eleverne har kun lektier for i 

stof, som de allerede er bekendt med og som de 

kan klare og forstå. 

 

Skolebestyrelsen udarbejder ikke et princip for 

lektier. Det er vigtigt at der bliver lavet en 

forventningsafstemning mellem skole og hjem 

omkring lektiemængden. Derfor skal lektie være 

et fast punkt på 1. forældremøde i nye skoleår.  

 

En opfordring til at forældrene kontakter klassens 

kontaktlærer, hvis forældre og elever føler, at 

lektiemængden enten er for stor eller for lille.  

 

  

kl. 19.35-19.40 Pause. Tak til elevrødderne 

 

    

Kl. 19.40-19.50 

 

Pkt. 5.  

Årsmøde 4. februar 

 

Til drøftelse og beslutning Planlægning af årsmøde d. 4. februar 2020  

Karen står for årsberetningen.  

Thomas holder oplæg for forældrene ” Skal børn 

have et privatliv?”. 

  



JT sender reminder ud til forældrene en uge før 

årsmødet. JT gier lige besked til 

skolebestyrelsesmedlemmer omkring antallet af 

tilmeldte forældre.  

 

kl. 19.50-19.55 

 

Pkt. 6. 

Udarbejdelse af 

retningslinjer 

 

Til godkendelse Godkendelse af Retningslinjer for håndtering af 

ulovligt fravær på Tved Skole 

 

Retningslinjerne blev godkendt og underskrevet. 

  

kl. 19.55-20.10 Pkt. 7.  

Nyt fra personalet 

 

Orientering og drøftelse 

 

SFO´en er udfordret af at der ikke kommer så 

mange børn i SFO som der er tilmeldt i 

ferieperioderne. Forældrene glemmer at melde fra, 

hvis ellers tilmeldte børn ikke kommer i SFO 

alligevel. Skolen ønsker at benytte pædagog-

ressourcerne bedst muligt og det er derfor 

ærgerligt at der er flere medarbejdere på arbejde i 

ferieperioderne end der er behov for, da disse 

ressourcer kunne være brugt bedre på et andet 

tidspunkt i løbet af skoleåret. 

 

Kommende besparelser fylder meget for 

medarbejderne. Ledelsen er i fuld gang med at 

undersøge, hvor mange medarbejdere der er råd til 

at have ansat på Tved Skole næste skoleår. 

 

Thomas er starter på skolen og har fået det daglige 

ansvar for mellemtrinnet. Han er kommet godt i 

gang. Medarbejderne på mellemtrinnet kan godt 

  



mærke at ledelsen er kommet tættere på. Det er 

positivt.  

Skolens medarbejdere søger pædagogisk sparring 

hos såvel Thomas som Pernille. I januar og 

februar holder Thomas og Pernille MUS med 

skolens pædagogiske personale.  

 

kl. 20.10-20.30 

 

Pkt. 7. 

Evaluering af ABC-

skolemad 

 

Drøftelse 

 

Evaluerer ABC-skolemad.  

JT undersøger hvor mange elever der har bestilt 

LOMA-mad i perioden 1/11-19 til d.d.  

Hvis antallet af LOMA-serveringer ikke er faldet 

væsentligt forsætter ordningen med ABC-

skolemad.  

Hvis antallet er faldet væsentligt, så ABC-

skolemad op på næste skolebestyrelsesmøde.  

 

  

kl. 20.30-20.50 

 

Pkt. 9. 

Orientering fra ledelsen 

   

Orientering og drøftelse Orientering fra ledelsen 

 

Der skal udarbejdes høringssvar ift. netop 

udsendte progressionsrapport. Mustafa lavet 

udkast til høringssvar.  

 

Skolen kommer ud med et pænt overskud fra 

sidste skoleår. DS deltager på næste 

skolebestyrelsesmøde, hvor regnskab for 2019 

samt budget 2020 gennemgås.  

 

  

kl. 20.50- 21.00   Pkt. 10.  

Evt.    

   Næste SB-møde 

 

  



   - Opfølgning på dialogmøde d. 17. februar 

- Princip for alkoholpolitik på Tved Skole 

skal genbesøges. 

- Budget og regnskab 2020. DS inviteres 

med til mødet i februar. 

- Orientering om FSFO. PL inviteres med til 

mødet i februar. 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøder2019/20   

12/8 kl. 17.00-20.00 

17/9 kl. 18.30-21.00 

23/10 kl. 18.30-21.00 

21/11 kl. 17.00-20.00 

16/12 kl. 17.30-21.00 (inkl. spisning) 

13/1 kl. 18.30-21.00 

25/2 kl. 17.00-20.00 

18/3 kl. 18.30-21.00 

16/4 kl. kl. 18.30-21.00 

18/5 kl. 17.00-20.00 

16/6 kl. 17.30-21.00 (inkl. spisning)   


